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AFBUD: Kristian, Anne-Mette, Kirsten, Irene, Elisabeth, Laura,  

FRAVÆRENDE:  

 

 Opfølgning fra sidste møde  

   

1.  Kort nyt: (17.20-17.40) 
a) Formanden 
b) Skoleledelsen 
c) SFO 
d) Elevrådet  
e) Andet.  

a)   
b) Vi nød vores kulturuge – det var en rigtig god uge. 
Vi er godt i gang med at planlægge det kommende skoleår. 
Der er afholdt 97% af MUS-samtaler og første runde af 
fagfordelingen er overstået.  
Legepladsen: Der er kommet rust plamager på flere af 
ramperne. Der blev lavet en ibrugtagnings rapport og der var 
mange mangler som skulle udbedres. Dette er de i gang med 
nu. Striberne vil blive lavet, når vejret bliver bedre/varmere. 
Modtagerklasserne er pt på ca 80 elever, her begynder 
udslusningen i løbet af april og maj måned. Vi forventer at der 
er ca. 40 elever i m-klasserne efter ferien. 
c) Vi nyder at være ”vendt hjem” Vi er ved at klargøre til 51 nye 
mini sfo børn. De var på deres første besøg i går, og kommer 
de kommende mandage. 
d) Elevrådet har fået invitation til ”Topmøde” i Aarhus 28-30/4. 
Her er mulighed for at vinde 10.000. 
Ønsker: 
Bedre og flere hængekøjer i Grønnegården. 
Fastelavnsfest som fællesarrangement. 
Gardiner i 8. årgang – mørklægningsfilm. 
  
Der er sat 60.000 af til nye borde og stole. 
e) Kommunikation i fht samarbejde med CCP, at forældrene er 
informeret om samarbejdet der foregår i klasserne. 
 

2 Skole strukturdebatten – hørings 
materialer. 17.40-18.10 

Der var en drøftelse ud fra materialet der er sendt ud til høring. 
Der er sat procentsatser på, hvor mange elever der vil vælge 
Farsøs skole. Vi tror det vil blive en uvilkårlig vej, folk vil vælge, 
som vi ikke kender til. 
På kortet over skoledistrikter er der 5 skoler, som er i spil, som 
ligger op til Farsø skoles skoledistrikt.  
Hvor mange lokaler har vi på Farsø skole, i fht hvor mange 
ekstra elever der kan komme til Farsø? Mon det er nok? 
Kommer busserne til at passe til de elever der skal fragtes? 
Økonomi kommer til at spille en større rolle, hvis vi skal have 
en ekstra klasse til 5 årgange. 
Vi vil gerne pege på vigtigheden af de små skoler, og kunne 
ønske af flere af dem fusioner så man får bæredygtige mindre 
skoler med + 130 elever, alternativ til at lukke de små skoler. 
Vi har flere og flere elever i mistrivsel, som er kommet i trivsel, 
når de er kommet til en lille skole – denne mulighed vil vi ikke 
have, hvis vi lukker alle små skoler. Hvor skal de elever der 
ikke trives kanaliseres hen, når de ikke trives på en stor skole. 
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Vi vil komme med svar til K-klasserne, at de skal have 
mulighed for at spejle sig i andre, så det er ikke 
hensigtsmæssigt at de bliver sendt ud på en skole, der lukker. 
 
Skolebestyrelsen laver et oplæg, som sendes til ledelsen.  
Ledelsen laver et fælles oplæg til det næste 
skolebestyrelsesmøde, som kun kommer til at omhandle det. 
 
Vi må svare på at Ullits skole skal lukke, K-klasserne og pkt 10 
forslag om at fusionerer af de små skoler sammen. 
 
Fra bestyrelsen deltager Karen, Sara, Jes, Niels Peter, Karina, 
Louise og Louise  
 
 
 

3 Økonomi 18.10-18.40 Lennart gennemgik økonomien.  

4. Godkendelse af princip for lyd, video og 
billedoptagelse 18.40-18.55 

Det blev revideret og godkendt.  
 
Vi har nogle principper som vi skal have genbesøgt og 
revideret. 

5 Evaluering af Kulturfest 18.55-19.10 
 

Når vi har talt om forældrene ind i skolen, var det et godt 
arrangement. Det var godt, at det var ud over hele skolen, og 
man kunne se noget alle steder.  
Det kunne være lidt svært at overskue, hvor mange steder der 
foregik noget. 
Det er godt, at de på tværs af klassetrin og årgange. 
Der var usikkerhed om, om man skulle komme fra 17-20. 
Mere struktur og planlægning i udskolingen – det virkede som 
om, da de var delt ud i grupper, var de overladt til sig selv. De 
manglede forberedelse. 
Godt at fredag var oprydning og afslapning. 
Bedre synlighed over hvor der var aktiviteter, så alle ved hvor 
aktiviteterne er.  
En oplysningsgruppe, med kort over skolen. 
Evt alle ind ad den samme indgang, så de kan se program og 
plantegning. 
Er det muligt at lave en fælles velkomst og afslutning. 
Bedre kommunikation om at det er for alle – også 
bedsteforældre. 
 
OBS på at man ikke deler andre folks børn på de sociale 
medier. 
 

6. Eventuelt (19.10-19.25) 

 
• Skolepatrulje I Løgstør honorer de eleverne. På sidste 

elevrådsmøde, blev det opfordret til, at man skal gerne 
tage de små med, hvis de står og har svært ved at 
komme over vejen.  

•  

7. Info fra skolebestyrelsen til forældre.  
(19.26-19.50) 
 

• Skolestrukturen - der er møde den 21/3 i Gedsted, 
høringssvar den 3. maj.  

• Godkendt princip for lyd, video og billedoptagelse. 

• Evaluering af kulturfesten. 

8.  Punkter til næste møde (19.51-19.55) 
 

• Skolestrukturs debat og høringssvar./ 

• Principper – fravær – er der noget vi skal have fulgt op 
på, revideret og fornyet. Se 2026 planen – 
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fraværsprincip. 

9. Oplæsning af referat.  
(19.55-20.00) 
 

 

 

 

Afbud fra Laura til næste møde. 

 

 

 

 

Vi begynder med at spise sammen! 

  


